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Protokół nr 5/2023 

z LI Sesji Rady Gminy 

z dnia 21 czerwca 2023 roku 

 

Skład Rady: 15, obecnych 12 (według załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

4. Izabela Majchrowska – dyrektor Gminnej Biblioteki  

5. Maria Walewska-Żółcik – dyrektor GZOPO  

6. Mirosław Pańczyk – radca prawny 

A także sołtysi oraz mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Pan Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, rozpoczął obrady LI Sesji Rady Gminy 

Belsk Duży, odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Debata nad Raportem o stanie Gminy 

4. Podjęcie uchwały o udzieleniu wotum zaufania dla Wójta Gminy Belsk Duży 

5. Rozpatrzenie i zatwierdzenie: 

a) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2022 r.; 

b) informacji o stanie mienia komunalnego; 

c) sprawozdań finansowych Gminnej Biblioteki Publicznej i SPZOZ BELMED za 2022r.; 

d) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu; 

e) stanowiska Komisji Rewizyjnej; 

f) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o stanowisku Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdań z finansowych Gminy wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za rok 2021; 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej za 2022 rok; 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZOZ BELMED za 2022 r.; 

d) udzielenie absolutorium Wójtowi z wykonania budżetu za 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce 

nr 134/19 położonej w obrębie Belsk Duży stanowiącej własność Gminy 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych. 

12. Zapytania i wolne wnioski 

13. Zamknięcie obrad. 
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Pkt 2.  

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad, w związku z tym Rada Gminy obradowała wg przedstawionego 

porządku.  

Pkt 3. 

Radni oraz mieszkańcy nie zgłosili chęci udziału w debacie.  

Pkt 4 

Rada Gminy Belsk Duży udzieliła Wójtowi Gminy Belsk Duży wotum zaufania w głosowaniu 

imiennym jednogłośnie: 12 głosami „za” - Uchwała Nr LI/449/2023 

Pkt 5 

a) Pani Hanna Grotek przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok.  

b) Pani Hanna Grotek przedstawiła informacje o stanie mienia komunalnego.  

c) Pani Izabela Majchrowska przedstawiła sprawozdanie finansowe Gminnej Biblioteki 

Publicznej.  

d) Pan Marek Dąbrowski odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 3.e./198/2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 20 

kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Belsk Duży 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2022 rok 

e) Pan Marek Dąbrowski odczytał stanowisko Komisji Rewizyjnej.  

f) Pan Marek Dąbrowski odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 3.f.1/300/2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 czerwca 

2023  r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Belsk Duży w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Belsk Duży za 2022 rok; 

Pkt 6  

a) Pani Ewa Maciak  odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr LI/450/2023 

b) Pan Bogusław Sikorski  odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr LI/451/2023  

c) Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr LI/452/2023  

d) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym – Uchwała 

Nr LI/453/2023  

Pan Władysław Piątkowski  

Podziękował za udzielenie absolutorium. Dodał, że może nie zawsze jest to łatwe, ale gmina się rozwija. 

Odniósł się do Belskiego Festiwalu Kultury, podziękował osobom odpowiedzialny, podziękował 
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sponsorom. Podziękował, że udało się to wykonać na wysokim poziomie. Skomentował sprawę 

biogazowni na terenie gminy.  

Pkt 7.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr LI/454/2023 

Pkt 8.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie -  Uchwała Nr LI/455/2023  

Pkt 9. 

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr LI/456/2023 

Pkt 10.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie -  Uchwała Nr LI/457/2023  

Pkt 11.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – Uchwała Nr LI/458/2023 

Pkt 12.  

Pani Katarzyna Kwaśniewska-Skonecka 

Zwróciła się z prośbą o uwzględnienie w planach drogowych wykonanie drogi w miejscowości Sadków 

w kierunku Grójca. Wyjaśniła, że zwróciła się do Burmistrza Gminy Grójec, ponieważ droga znajduje 

się na terenie gminy Grójec, a na terenie gminy Belsk jest 500 metrów. Zaapelowała, że jeśli nie w tym 

roku to może uda się na przyszły rok zaplanować zadanie.  

Pan Bogdan Zakrzewski  

Zwrócił się z prośbą o lampy w sołectwie Oczesały, które znajduje się po drugiej stronie trasy S7.  Dodał, 

że młodzież gminy zaprezentowała się pięknie i festiwal był bardzo udany.  

Pan Władysław Piątkowski  

Poinformował, że rozmawiał z burmistrzem Grójca na temat tej drogi. Poinformował, że zadanie 

oświetlenia jest z dofinansowania od Marszała Województwa i nie można go rozszerzyć. Poinformował, 

że w tym roku dołożyliśmy 2 miliony złotych do dróg powiatowych. Dodał, że aby wykonać wszystkie 

potrzeby drogowe, to zaproponuje zaciągnięcie kredytu wyłącznie na wykonanie dróg. Poinformował, 

że są też plany na rozbudowę przedszkola o klubik dziecięcy oraz rozbudowa przedszkola w Belsku. 

Odniósł się do wykonania odcinka drogi powiatowej Sadków –Lewiczyn przez Belsk.  



4 

 

Pani Katarzyna Kwaśniewska- Skonecka  

Dodała, że droga w planach ma 3 metry a zajeżdżona jest bardzo szeroko. Chodzi o uregulowanie 

prawne tego.   

Pkt 13.  

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady LI Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.20 do godziny 13.12   

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 

 


